



## Press statement

## بيان صحفي

**CBUAE directs banks to replenish ATMs with new banknotes**

**المصرف المركزي يوجه البنوك بضرورة تزويد أجهزة الصراف الآلي بأوراق نقدية جديدة**

**Abu Dhabi (26 March 2020):** In line with our efforts to prevent the spread of Coronavirus (COVID-19) and to ensure the health and safety of bank's customers; the Central Bank of the UAE (CBUAE) directed banks to replenish ATMs with new banknotes of all denominations and to ensure its availability during the salaries payment cycle for this month.

**أبوظبي (26 مارس 2020):** في إطار جهودنا للحد من تفشي فيروس كورونا (كوفيد-19) وحرصاً على صحة وسلامة عملاء البنوك، وجه مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي كافة البنوك العاملة في الدولة بضرورة تزويد أجهزة الصراف الآلي بأوراق نقدية جديدة من جميع الفئات والتأكد من وفرتها، وذلك خلال فترة توزيع الرواتب لهذا الشهر.

The CBUAE has also advised banks to immediately implement additional preventive measures in relation to the usage of the ATM as follows:

كما طلب المصرف المركزي من البنوك بضرورة التطبيق المباشر لتدابير وقائية إضافية تخص استخدام أجهزة الصراف الآلي ومنها:

1. All ATMs must be sanitised on a regular basis.
2. Preventive sanitisation tools (disposable latex gloves) must be provided to all customers while using the ATM's at all times.

1. تعقيم كافة أجهزة الصراف الآلي بشكل مستمر.
2. توفير أدوات تعقيم وقائية (قفازات لاتكس للاستعمال للمرة واحدة) عند استخدام العملاء لأجهزة الصراف الآلي في كل وقت.

Wishing customers health and safety.

نتمنى للعملاء دوام الصحة والسلامة.